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نظر متفاوت فتحااللهزاده درباره داوری دربی؛ VAR کار را خراب کرد!/ زمان زیادی برای
کمکداور ویدیویی صرف شد

 شنبه ۲۵ آذر ۱۴۰۲ - ۱۱:۰۲ شناسه خبـر : ۱۲۷۰۲۹

مدیر عامل سابق باشگاه استقلال از کیفیت دربی صد و دوم تهران انتقاد کرد و گفت: در حالی که مردم انتظار 
 داشتند فوتبال زیبایی را تماشا کنند اما مسایل حاشیهای بیشتر از فوتبال به چشم آمد.

علی فتحااللهزاده با تاکید بر این که تماشاگران و علاقمندان به فوتبال دربی زیبایی را تماشا نکردند گفت: دو تیم فوتبال

خوبی را به نمایش نگذاشتند. در حالی که علاقمندان به فوتبال انتظار داشتند فوتبال جذابی را ببینند اما متاسفانه

حاشیهها پررنگ تر از بازی بود.
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وی تاکید کرد: در حالی که تا قبل از بازی اتفاق خاصی رخ نداده بود که دربی را تحت تاثیر قرار دهد اما مشخص نشد

چرا این بازی به سمت مسایل حاشیه ای رفت و این همه اتفاقات ناخوشایند در آن رخ داد.

مدیرعامل سابق استقلال در خصوص استفاده از کمک داور ویدئویی برای اولین بار در دربی عنوان کرد: آمدن VAR کار

را خراب کرد و دردسرهای زیادی را به وجود آورد. البته کم تجربگی دلیل این موضوع بود اما وقفههایی که برای چک

کردن صحنهها به وجود میآمد خیلی طولانی بود و زمان زیادی میبرد تا تکلیف صحنه مشکوک مشخص شود. در حالی

که در فوتبال اروپا به چنین زمانی نیاز نیست.

فتح االله زاده ادامه داد: همین وقفهها باعث از تب و تاب افتادن بازی شد و کیفیتی که دو تیم باید ارائه میدادند را

شاهد نبودیم. در مجموع فوتبال خوبی نبود و هر دو تیم بیشتر به مسایل حاشیه ای پرداختند تا مسایل فنی.

وی با تاکید بر این که استفاده از این سیستم برای نخستین بار را باید به فال نیک گرفت گفت: با این که کمک داور

ویدئویی وجود داشت اما بازهم برخی صحنهها از چشم داور دور ماند که جزو نقاط ضعف این دیدار بود. داوران ما باید

تلاش کنند هر روز بهتر شوند و پیشرفت چشمگیرتری داشته باشند.

مدیرعامل سابق باشگاه استقلال تهران در خصوص شرایط این تیم در لیگ بیست و سوم گفت: استقلال در حال حاضر

شرایط بسیار خوبی دارد و به لحاظ جایگاهی در جدول صدرنشین است و به خوبی فاصله خود با حریفان را حفظ کرده

است.

وی ادامه داد: در ابتدای فصل مدیرعامل وقت به دلیل قانون سقف قراردادها نتوانست بازیکنان خوبی را جذب کند و

همین موضوع دست سرمربی استقلال را بست اما اگر این تیم به دنبال قهرمانی است باید برای نیم فصل دوم تقویت شود

و چند بازیکن به جمع آبی پوشان اضافه شود.
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